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1. Opening en mededelingen voorzitter
De voorzitter opent om 9.30 uur de online vergadering op deze natte dag, een dag om binnen te 
zitten. Er zijn voor vandaag nog geen afmeldingen ontvangen, er zullen 55 statenleden 
deelnemen aan de vergadering vanmiddag.

50
Het is de bedoeling om op 7 juni een beslissing te nemen over het al dan fysiek plaatsvinden van 
de laatste Statenvergadering voor het zomerreces. Op dat moment zal nog niet iedereen 
gevaccineerd zijn. De kans bestaat dat er bij de vergadering een grote oploop van mensen 
ontstaat. Bij het te nemen besluit dient hier goed rekening mee gehouden te worden. 

55
De heer Van de Maas (VVD) is voorstander van een fysieke vergadering. De hybride wijze van 
vergadering vindt hij niet goed werken. Voor de Statenvergadering van 28 juni neigt de VVD naar 
de keuze voor digitaal. 

60 De heer Zoon (PvdD) vindt het raar om digitaal te blijven vergaderen terwijl er steeds meer 
opengaat. Het licht staat steeds meer op groen en dat zal eind juni nog meer het geval zijn. 

De heer Voskuil (PvdA) sluit zich aan bij de VVD. Hij is terughoudend en denkt dat er doelgroepen 
zijn die het niet willen. Daarom vindt PvdA het beter om uit te stellen tot september. 

65
De heer Zaal (GroenLinks) is voor fysiek vergaderen binnen de voorwaarden. Hij vindt tevens dat 
het heel zwaar moet wegen als er mensen zijn die het niet willen, ook al zou dat de minderheid 
zijn.

70 De heer Dessing (FvD) is voor fysiek vergaderen, zoals in Amsterdam gebeurt. Hij is ook voor 
fysiek vergaderen in de commissie (binnen alle regelingen) waarbij alleen de woordvoerders 
aanwezig zijn.

De heer Heijnen (CDA) heeft begrip voor alle gevoelens. De koers wisselt iedere week, daarom 
75 stelt hij voor vast te houden aan het plan om op 7 juni het besluit te nemen. 

De heer Smaling (SP) kan zich voostellen dat het organisatorisch lastig is te wachten tot drie 
weken voor de vergadering, hij sluit aan bij de pilot van de heer Van der Maas en stelt voor de 
vergadering digitaal te houden.

80
De heer Jensen (JA21) is voor fysiek vergaderen. Het hybride systeem werkt niet. Als men in 
Amsterdam en in de Eerste en Tweede Kamer bij elkaar kan komen, kan het ook voor de 
Provincie. 

85 De heer Deen (PVV) is voor fysiek vergaderen zodra dit verantwoord mogelijk is.

Mevrouw Strens (D66) is voor fysiek vergaderen. Zij stelt voor op 7 juni te kijken wat de 
richtlijnen van de overheid zijn en dan te besluiten. Dit tenzij de organisatie voor de griffie te 
lastig wordt. 

90
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De heer Koyuncu (DENK) is voor fysiek vergaderen maar als er mensen zijn bezwaar hebben moet 
daar rekening mee gehouden worden. De ontwikkelingen gaan in rap tempo, daarom is het 
verstandig nog even te wachten.
De heer Klein (ChristenUnie) is ook voor fysiek vergaderen en wil op 7 juni de knoop doorhakken. 

95 Wellicht is het goed om het gewoon een keer proberen en kijken hoe dit werkt. 

Mevrouw Bolt (Statengriffier) licht toe dat hybride vergaderen op locatie niet mogelijk is. Deze 
wijze van vergaderen is alleen in te zetten voor de commissies. Besluitvorming mag niet op twee 
verschillende manieren tegelijk, daarom zal de PS vergadering helemaal fysiek of helemaal online 

100 plaats moeten vinden. Commissievergaderingen kunnen vanaf 31 mei technisch hybride 
vergaderen, dit kan een eerste stap zijn om te onderzoeken hoe dat gaat. 

De voorzitter concludeert dat de afspraak om op 7 juni te beslissen nog staat. Als er partijen zijn 
die liever niet fysiek vergaderen, dan zal de keuze worden gemaakt om de bijeenkomst online te 

105 organiseren, ook als de meerderheid wel fysiek wil vergaderen. De commissievergaderingen 
kunnen het hybride vergaderen proberen, vanuit de Statenzaal, met aanwezigheid van alleen de 
woordvoerders. 

De voorzitter deelt mee dat voor het verplaatsen of bedekken van de kunstwerken die bij de 
110 fracties aan de muur hangen de facilitaire dienst ingeschakeld dient te worden. Dit om 

beschadiging te voorkomen.

2. Vaststelling agenda
115  De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2.a. Conceptverslag presidiumvergadering 12 april 2021
 Het verslag van de presidiumvergadering van 12 april 2021 wordt zonder wijziging 
vastgesteld.

120
2.b. Conceptbesluitenlijst agendacommissie 6 april 2021
 De conceptbesluitenlijst van de agendacommissie van 6 april 2021 wordt voor 
kennisgeving aangenomen.

125
3.a Lijst met actiepunten en LTA
 De lijst met actiepunten en LTA wordt voor kennisgeving aangenomen.

130 4. Terugblik PS 12 april 2021
De voorzitter merkt op dat het stemmen met Notuvote wennen was, maar zeker voordelen bood. 
De fractieleden zijn wel minder mobiel door dit systeem; zij moeten actief op tijd de knop 
indrukken anders gaan de stemmen verloren.

135 De heer Klein (ChristenUnie) heeft niet zozeer een opmerking over de vergadering zelf maar wil 
benadrukken dat er in de week van 19 april veel bijeenkomsten zijn geweest. Hij vond de 
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agendadruk te hoog en zou dit graag voorkomen voortaan. De voorzitter hoopt het ook en geeft 
aan dat de laatste vergadering voor het reces ook druk zal worden, vandaar dat er een uitloop is 
voorzien.

140
Bij de heer Voskuil (PvdA) heeft de laatste vergadering de wens versterkt om te kijken naar de 
instrumenten en hoe deze het beste ingezet kunnen worden. Hij zou een gesprek hierover graag 
op korte termijn inplannen. De voorzitter is het hiermee eens en hoopt dit onderwerp snel na de 
zomer in te plannen.

145
5.a Conceptagenda PS 17 mei 2021 en spreektijdentabel
 Het presidium stemt in met de agenda.

5.b Laatste voorbereidingen PS 17 mei
150 De voorzitter geeft aan dat de vergadertijd 6 uur is met ruime schorsingen door het online 

vergaderen. Er zijn geen actualiteiten aangevraagd. Er is wel een groot aantal moties vreemd 
ingediend. Op dit moment zijn er negen bekend.

De heer Dessing (FvD) vraagt hoe de vergaderduur 9 uur kan zijn als de spreektijden gebaseerd 
155 zijn op 6 uur. De voorzitter licht toe dat er een uur dinertijd is voorzien en de overige tijd nodig 

is voor toelichting van alle moties vreemd en het schorsen tussendoor.

De voorzitter roept de leden op alert te zijn bij de stemmingen en ervoor te zorgen dat men is 
ingelogd op het stemsysteem.

160
Betreft de motie over stikstof geeft de voorzitter het advies om na te gaan of dit inderdaad een 
motie vreemd is of dat deze past bij de voordracht die over de doelen gaat. 

De heer Deen (PVV) vraagt om de sprekersvolgorde per punt in de chat te vermelden en de 
165 griffier stemt in met dit voorstel. 

5.c Ingekomen stukken
 De vergadering neemt kennis van de lijst ingekomen stukken en leidt deze door naar de 
PS-vergadering.

170
5.d Lijst moties en memo afhandeling moties in PS
De voorzitter geeft aan dat er geen helder beeld is of de motie 21 uit 2020 ‘Vang de kinderen van 
Moria op’ is afgedaan. Er is een goede inhoudelijke discussie over geweest dat het hier geen 
provinciale verantwoordelijkheid betreft. Omdat echter tijdens de commissievergadering drie 

175 fracties afwezig waren is niet duidelijk of deze motie is afgedaan. 

De heer Zaal (GroenLinks) neemt het standpunt in dat de motie niet afgedaan en heeft suggesties 
gedaan over mogelijke vervolgacties.

180 De heer Voskuil sluit zich daarbij aan, de motie is niet afgedaan

De heer Klein (ChristenUnie) is het ermee eens dat de motie niet is afgedaan
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De heer Koyuncu (DENK) geeft aan dat de motie niet is afgedaan.
185

De heer Heijnen (CDA) sluit zich daarbij aan, de motie is niet afgedaan. 

De heer Dessing (FvD) geeft aan dat de motie is afgedaan.

190 Mevrouw Strens (D66) geeft aan dat de motie is afgedaan, D66 is niet blij met het resultaat.

Voor de heer Zoon (PvdD) is de motie nog niet afgedaan.

De heer Deen (PVV) geeft aan dat de motie is afgedaan.
195

De heer Smaling (SP) laat weten dat de motie niet is afgedaan.

De heer Jensen (JA21) geeft aan dat de motie is afgedaan

200 De heer Van der Maas (VVD)laat weten dat de motie is afgedaan

Mevrouw Van Soest (50PLUS/PVDO) geeft aan dat de motie nog niet is afgedaan.

De voorzitter concludeert dat de motie niet is afgedaan. 
205

Wat betreft motie 183 over ondersteuning voedselbanken is het voorstel de motie af te doen. Dit 
geldt eveneens voor motie 179 aangaande meer laadpalen. 

 Het presidium gaat akkoord met het afdoen van de moties 183 en 179.
210

6. Vooruitblik: voorlopige agenda PS 28 juni 2021 en 5 juli 2021
De voorzitter vraagt het presidium de conceptagenda vast te stellen voor de PS vergadering van 
28 juni met uitloop 5 juli 2021.  

215
De heer Voskuil (PvdA) maakt zich zorgen over de grootte en zwaarte van deze agenda. De 
voorzitter antwoordt hierop dat de Griffie uitvraag heeft gedaan naar het mogelijk verplaatsen 
van onderwerpen. Mevrouw Bolt (Statengriffier) geeft aan dat de agendacommissie zich zal 
buigen over de agenda’s van de commissies. Ook de griffie is van mening dat het eigenlijk niet 

220 haalbaar is, vooral voor de commissie NLG. Daarom zal worden onderzocht of onderwerpen naar 
september doorgeschoven kunnen worden. 

De heer Heijnen (CDA) is het eens met de heer Voskuil. Hij ziet ieder jaar terugkomen dat voor 
het zomerreces heel veel op de agenda staat. Wellicht is het goed om te onderzoeken of er een 

225 meer evenwichtige spreiding over het jaar heen mogelijk is.
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De heer Voskuil (PvdA) geeft aan dat een aparte vergadering over het onderwerp RES 1.0- 
waarschijnlijk geen overbodige luxe is in verband met de enorme omvang van dit onderwerp en 
het aantal te verwachten bezoekers.

230
 Het presidium gaat akkoord met de conceptagenda voor de PS vergadering van 28 juni 
met uitloop 5 juli 2021.

235 7. Memo aanwijzen twee leden in begeleidingscommissie Quick Scan Provinciale Democratie
De voorzitter legt het verzoek voor om twee statenleden aan te wijzen die deelnemen aan de 
vergaderingen van de begeleidingscommissie; één oppositielid en één coalitielid.

De heer Dessing (FvD) draagt mevrouw Vastenhouw voor.
240

De heer Voskuil (PvdA) meldt zichzelf hiervoor aan.

8. Rondvraag
245 De heer Smaling (SP) merkt op dat het experiment met de Amsterdamse spreektijdenregeling in 

de laatste commissievergadering van de commissie RWK in een ‘relatieve chaos’ eindigde. 

De heer Zaal (GroenLinks) merkt op dat het college in de commissie EFB in tijdnood kwam. 

250 Mevrouw Van Soest (50PLUS/PVDO) merkt nog een keer op dat zij nog steeds tegenstander is van 
de regeling. 

De heer Voskuil (PvdA) geeft aan dat de fractie ook tegenstander is, door ervaring rijker 
geworden, van de spreektijdenregeling. 

255
De heer Koyuncu (DENK) ervoer ook problemen bij de commissievergaderingen met de regeling. 

Ook de voorzitter merkt op dat het college moeite heeft met de regeling, omdat moeilijk in te 
schatten is waar de commissie aandacht aan wil besteden. De voorzitter neemt deze 

260 opmerkingen mee naar de vergadering van de agendacommissie en stelt vast dat het experiment 
na drie vergadercycli wordt geëvalueerd.

9. Sluiting
265 De voorzitter sluit om 10.13 uur de vergadering en wenst allen een prettige vergaderdag.


